
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE DOPRAVY A VEŘEJNÉHO POŘÁDKU

konaného dne: 16.3.2022, od 7.00 hod. v zasedací místnosti radnice
zúčastnění: Bronislav Kalvoda, František Augustin, Petr Gabat
omluveni: Marek Podsedníček, Pavel Berný

1. DOPORUČENÍ RADĚ MĚSTA

2. PODNĚTY PRO MĚSTSKÝ ÚŘAD
2.1. Podněty starostovi města

2.2. Podněty příslušnému odboru MěÚ
2.2.1. Odbor rozvoje, investic a majetku. Malé technické služby (MATES).
• Předseda komise upozornil na velký rozsah poškození povrchů městských chodníků z betonových dlažeb -

rozpadající se beton (např. v ul. Metyšova k nemocnici, viz, foto). Důvodem může být nerovnoměrné používání
soli při zimní údržbě chodníků, což bylo letos velmi patrné - pravidelně nasypané hromádky soli místo plošného
rozmetání krystalů. Předpokládáme, že na vině je nevhodně použité (seřízené) rozmetací zařízení na posyp.
Poškozené povrchy bude nutné opravit (výměna dlažby).

• Požadujeme zvážit míru odpovědnosti za vzniklé poškození firmou provádějící zimní údržbu.
• Upozorňujeme na neutěšený stav povrchů místních komunikací. Jedná se o výtluky asfaltových povrchů vozovek

a nerovnosti dlážděných povrchů (kaluže a uvolněné kostky).
• Doporučujeme realizovat opravy asfaltových povrchů pokud možno co nejdřív v jarním období.
• Opravy chodníků a dlažeb je třeba řešit systematicky - stanovit priority u plošných oprav a neodkladně

odstraňovat počínající drobné závady.

2.2.2. Odbor rozvoje, investic a majetku. Silniční správní úřad.
• Požadujeme provedení kontroly plnění jednotlivých podnětů zjednání komise dopravy a VP. Jedná se především

o realizaci navrženého dopravního značení (DZ).
• Event. žádáme zdůvodnění, proč nebylo (nebo nemohlo být) navržené DZ realizováno.

3. OSTATNÍ
3.3.

4. ÚKOLY PRO ČLENY KOMISE

Příští jednání komise: Bude svoláno operativně dle potřeby.

Datum vyhotovení zápisu: 21.3.2022

Bronislav Kalvoda
zapsal: Frantisek Augustin předseda komise
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